

山东举升机生产厂家同盛涂装

产品名称	山东举升机生产厂家同盛涂装
公司名称	章丘市同盛涂装设备厂
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	山东省章丘市辛寨驻地
联系电话	86-0531-83543283

产品详情

根据所测车辆的车轮尺寸对卡具进行调整。首先调整下方两个尼龙爪位置到合适的尺寸位置，然后调节两个卡臂的伸出长度。

According to the size of the wheel measuring vehicle to adjust fixture. First, adjust the position of the lower two nylon claw to the appropriate size position, and then adjust the extended length of the two arm.

先将下方的两个尼龙爪顶在钢圈的凸起的外沿，然后再松开上方尼龙爪的旋钮，调整它的位置，使之也顶在钢圈的凸起的外沿，然后再拧紧旋钮。

The first two nylon top in the steel claw below the convex edge, then loosen knob above the nylon claw, adjust its position, which also raised at the top of the wheel rim, then tighten the knob.

下一步是用两手同时推动卡具上的活动杆，使卡臂能够卡在轮纹内，然后挂上安全钩，检查卡具是否安装牢固。

The next step is to promote the activities of both rod clamps on the arm can make card card in the round lines, and then hung on the safety hook check fixture is securely installed.

将四个传感器按照对应车轮的位置安装到卡具上。要注意在传感器的定位轴上要涂抹稀的润滑油（不能涂黄油），以防止长时间插拔后造成定位轴磨损，无法准确安装到位，影响测量精度。

The four sensor according to the corresponding positions of the wheels mounted to the fixture. We should pay attention to the smearing of thin lubricating oil (not coated with butter) on the positioning axis of the sensor, so as to prevent the wear of the location axis after long time insertion and removal, and it can not accurately install in place, affecting the accuracy of measurement.

连接通讯电缆和转角盘电缆。把电缆插头上的箭头和插座上的箭头标记对好之后，就可以直接插入。四根电缆的差别只是长度不同，两根6.5米的电缆是用来连接定位仪和两个前轮上的传感器，两个4.5米的电缆是在前后传感器之间互相连接。

Connect the communication cable and the corner disk cable. When the arrow on the cable plug and the arrow on the socket are marked right, it can be inserted directly. The difference between the four cables is only different in length. Two 6.5 meter cables are used to connect localizer and two sensors on the front wheel, and the two 4.5 meters cables are connected between the front and rear sensors.

每个传感器上有3个插座，上面两个是完全一样的，最下面的一个是用来连接转角盘。电缆连接好之后，拔掉转角盘和后滑板上的固定销。

There are 3 sockets on each sensor, and two of them are exactly the same. The bottom one is used to connect the corner disk. After the cable is connected, the fixed pin on the corner plate and the rear slide board are pulled out.

章丘市同盛涂装设备厂(13361064673)，位于济南市东郊的章丘市辛寨镇驻地。公司企业法人侯祥平自1990年起从业在涂装行业。曾在华誉、金城、华丰、兴盛等多家烤漆设备厂，生产、安装、设计、销售和建厂。由此积累了专业经验和好多技术过硬的朋友。

章丘市同盛涂装设备厂自正式注册成为独立法人企业时起，同步与业内老朋友单位达成了兄弟合作支持单位。并吸收了大量的专业技术人员。在专业技术人员与员工的努力支持下，基于汽车喷烤漆房、家具喷烤漆房基础上，本厂又开发研究推出了：各种大、中、小型，涂装流水线、喷砂房、中央除尘和多种无尘打磨台等系列喷涂设备。

我公司实力雄厚、技术先进、拥有多名高级工程技术人员。先进的技术和专业的人才使得产品质量得到了极大的保证。“环保、节能、提高效率、改善工作环境”是我们永恒的追求目标。专业的制造技术、优良的品质、环保喷涂，是您明智的选择!

章丘市同盛涂装设备厂

联系人：侯经理

电话：0531-83543283

传真：0531-83543283

手机：15165419777*13361064673

商务QQ：731315162

E-mail：dongshenzi@163.com

地址：山东省章丘市辛寨驻地

诺商基于多年的优化经验和品牌基础推出的诺商商道系统，诺商信息您身边的互联网专家！